
Farm Information

Around the world, farming has become a high-tech enterprise. But in Uganda,
it hasn’t changed much in centuries. While smallholders in Vietnam produce
approximately 2,500 kilograms of green coffee per hectare, in Uganda, yields
are closer to 500 kilograms. The difference, in large part, is soil nutrition.

NKG Bloom Uganda focuses on three key offerings: Soil analysis and fertilizer
availability; mobile money advances; and professional assistance in agriculture
and business best practices.
An initial NKG Bloom effort in Uganda—inspiration for the global initiative—
has already provided advances for fertilizer to more than 9,000 farmers.

In addition to fertilizer, the mobile money advances offer farmers immediate,
and more regular, access to cash and enable them to avoid predatory lenders.
Up to a predefined limit per harvest, farmers can withdraw mobile money as
often and for whatever purposes they like; the advance is then repaid during
the harvest, preferably with coffee.

More about NKg Blomm: https://nkgbloom.coffee/uganda/
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Coffees

This coffee has a round body and flavors
of dark chocolate and cherry.

Country:  Uganda

Region:  Masaka, Mityana, Mubende & Luwero

Farm:  25.000 Smallholders

Altitude:  750 masl.

Cooperative:  NKG Bloom 

Dark Chocolate Cherry

UGANDA
Masaka,Mityana, Mubende & Luwero 
NKG Bloom - Robusta

Varieties:  Robusta

Processing:  Natural, Hand-Picked 
 Sun-Dried



Farm Informationen

Auf der ganzen Welt hat sich die Landwirtschaft zu einem High-Tech-Unter-

nehmen entwickelt. Aber in Uganda hat es sich seit Jahrhunderten nicht viel

verändert. Während Kleinbauern in Vietnam rund 2.500 Kilogramm Rohkaffee

pro Hektar produzieren, liegen die Erträge in Uganda eher bei 500 Kilogramm.

Der Unterschied ist zum großen Teil die Bodenernährung.

NKG Bloom Uganda konzentriert sich auf drei Hauptangebote: Bodenanalyse

und Verfügbarkeit von Düngemitteln; Mobile Money Advances; und professio-

nelle Unterstützung in der Landwirtschaft und Best Practices der Unterneh-

men. 

Eine erste NKG Bloom-Initiative in Uganda – Inspiration für die globale Initia-

tive – hat bereits mehr als 9.000 Landwirten Fortschritte bei Düngemitteln 

gebracht. 

Zusätzlich zu Düngemitteln bieten die mobilen Geldvorschüsse den Landwir-

ten einen sofortigen und regelmäßigeren Zugang zu Bargeld und ermöglichen 

es ihnen, räuberische Kreditgeber zu vermeiden. Bis zu einem vordefinier-

ten Limit pro Ernte können Landwirte mobiles Geld so oft und für beliebige 

Zwecke abheben. Der Vorschuss wird dann während der Ernte zurückgezahlt, 

vorzugsweise mit Kaffee.
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Kaffees

Dieser Kaffee hat einen runden Körper 
und Aromen von dunkler Schokolade und 
Kirsche.

Land:  Uganda

Region:  Masaka, Mityana, Mubende & Luwero

Farm:  25.000 Kleinbauern

Anbauhöhe:  750 üNN.

Kooperative:  NKG Bloom

Dunkle Schokolade Kirsche

UGANDA
Masaka,Mityana, Mubende & Luwero 
NKG Bloom - Robusta

Varietäten:  Robusta

Aufbereitung :  Natural, Hand-Picked 
 and Sun-Dried

Mehr über NKG Bloom: 
https://nkgbloom.coffee/uganda


